
Annotatie t.b.v. de SG bestuurlijke overleg over centrale registratie

donderdag 31 december 2020

Komende donderdag 31 december 11.00-12.00h is er weer een Bestuurlijk

overleg met diverse koepels (zie agenda voor deelnemers, vanuit VWS/RIVM
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Op 23 december was er een eerste bestuurlijk overleg over het onderwerp

centrale registratie met deze koepels. Ze hadden aangegeven graag meer

informatie te willen hebben over centrale registratie, zowel naar proces als

naar inhoud. Er is de nodige informatie gegeven door uzelf, en

[5120[5000] 5126 mede aan de hand van een ingevuld vragendocument. Er

werd afgesproken om voor oud en nieuw nog een keer een uurtje met elkaar

te spreken.

Op donderdag 24 december is er een kort verslag rondgestuurd (bijgevoegd).

Voor de bijeenkomst op 31 december is op 30 december een korte agenda met

enkele stukken verstuurd, te weten:

- Agenda
- Nogmaals het verslag van de vorige keer (aangevuld met enkele namen

van aanwezigen)
- Voorbeeld-oproepbrief zorgmedewerkers met drie bijlagen
- Aviertje met mogelijke waarborgen bij mondelinge toestemming

Doel/uitkomst van de vergadering is de koepels opnieuw mee te nemen in het

proces van centrale registratie en hen ervoor te motiveren mee te werken,

daartoe vragen die nog leven zo goed mogelijk te beantwoorden of te

adresseren.

U kunt tijdens het overleg:

1. Aangeven dat u het overleg vorige keer als nuttig en constructief heeft

ervaren

2. Kort de acties uit het verslag langslopen t.w.:

a. Uitwisselen callscript GGD's:

5120
[ly het hier (maandag) met de GGD

over gehad. Zij geven aan graag bereid te zijn belscripts te delen, maar

graag n.a.v. rechtstreekse verzoeken van organisaties die dat willen. Kan

via RAE
b. Informeren van te vaccineren personen, ook de wettelijke vertegenwoordigers

ervan: hoe komt het bij de laatste. Als het goed is hebben instellingen de

wettelijke vertegenwoordigers in beeld. |IEIEVan WJZ heeft op
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een rijtje gezet welke waarborgen worden geadviseerd als mondelinge

toestemming wordt gevraagd. Dit is meegestuurd met de stukken naar het

BO. Hierin ook aandacht voor wilsonbekwamen. RIVM heeft dit aviertje al

in gebruik voor het overleg met de diverse koepels over de wijze van het

verkrijgen van toestemming vooraf.

c. Nu zlleen regelen van registratie (papier en digitaal), de meer ethische discussie

over vaccinatiebewijs komt later. Geen actie, advies GR wordt voor 1 februari

verwacht

d. Communicatie is een belangrijk onderwerp. Website en voorlichtingscampagne
moeten ook worden gericht op info over registratie (ook tav van wettelijke
vertegenwoordigers). Alle aanwezigen denken daar zelf ook over na en geven

eventuele ideeén/input door aan VWS. Met RIVM wordt content voorbereid

voor beide websites. Geen ideeén van andere deelnemers vanuit dit BO

ontvangen.
e. RIVM zoekt uit hoe men geaggregeerde data van mensen die geen toestemming

hebben gegeven, aangeleverd wil krijgen. RIVM is hiermee bezig. De

functionele specificaties worden nu scherp gemaakt. Daarna is voorzien

dat het besproken wordt in de bestaande werkgroep waarin VZVZ, LHV,

vertegenwoordiger van HIS leveranciers en RIVM in zitten.

f. Vaccineren van eigen medewerkers als werkgever in bv ziekenhuizen: dit is in

beeld (geeft aan) Geen actie.

g. Is IT-ondersteuning door VZVZ aan VGN mogelijk? VWS zal navragen. Ja dit zit in

de opdracht van VZVZ, ze hebben al een inventarisatie gedaan. De HIS-

leveranciers helpen ook al mee, een groot deel wordt al geholpen. Aldus

collega ESET Loopt dus.

De tekst van de concept oproepbrief voor vaccinatie zal ter informatie naar de

leden van dit overleg worden gestuurd, nog voor de kerst. Dit is niet voor de

kerst gebeurd, de oproepbrief was toen nog niet klaar. Overleggen
hierover lopen met de koepels via RIVM. Bij de stukken is nu de

voorbeeldbrief (met bijlagen) meegestuurd die instellingen aan hun

zorgmedewerkers kunnen sturen. Overleg hierover loopt via de

regiegroep van RIVM met de koepels. RIVM geeft aan dat er uiteraard

meer soorten brieven zijn, afhankelijk van het type zorgverlener en

degene die uitnodigt. Er is ook overleg over een brief voor de wettelijk

vertegenwoordigers van bewoners. Dit vindt allemaal op

uitvoeringsniveau plaats.
i. Volgende week woensdag of donderdag opnieuw een uurtje overleg over svz,

opnieuw alleen over dit onderwerp. We zitten er nu. Overleg over bv de

prioritering van vaccineren vindt plaats aan een andere tafel.

3. Sinds vorige week heeft men niet stil gezeten. Met de huisartsen en de

GGD’s zijn inmiddels afspraken gemaakt t.a.v. over de werkwijze ten

aanzien van de “toestemming vooraf” bij het delen van data. Kern is dat

bij het vragen van toestemming vooraf de vorm vrij is, maar dat de

schriftelijke manier het meest zorgvuldig en zeker is. De vaccinerende

arts loopt namelijk een risico omdat een mondeling gegeven

toestemming moeilijker bewijsbaar is. Bij de GGD is dat opgelost door

bepaalde waarborgen in te bouwen. Het RIVM heeft inmiddels ook met

de andere artsen overlegd (Arbo-artsen en instellingsartsen) op welke

manier ook daar waarborgen kunnen worden ingebouwd. Vanuit

VWS/WIZ is een korte aanwijzing geleverd om wat voor soort
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waarborgen het dan gaat (bijgevoegd). We hebben niet gehoord van

RIVm of/hoe ze dit gebruikt hebben. Maar het overleg hierover loopt.

4. U kunt vragen of er nog onderwerpen zijn die besproken moeten

worden.


